

*Referat af bestyrelsesmøde d. 25.06 2023.*

**Fremmødte:** Formand Helle Vithardt, Næstformand Maiken Gylche, Kasser Henning Jørgensen, Bestyrelsesmedlem Dorte Dam Jensen, Bestyrelsesmedlem Anita Enkebøl, Bestyrelsesmedlem Carsten Linderholm, Bestyrelsesmedlem Thomas Grundah, 2. suppleant Mathilde Birk Hansen.

**Fraværende:** 1. suppleant Johny Hansen.

**Ordstyrer:** Dorte Dam Jensen.

**Referent:** Maiken Gylche.

## **Velkomst ved Formanden Helle Vithardt**

### **Gennemgang af ordinær dagsorden**

1. Valg af ordstyrer og referent.
2. Godkendelse af referat fra sidst.
3. Sager fra mailen, foreningsmobil, FB
4. Grønne områder
5. Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet
6. Økonomi.
7. Sociale arrangementer.
8. Generalforsamlingen/Budgetmøde.
9. Opfølgning / status på opgaver / tavlegennemgang.
10. Bordet rundt.

### **Valg af ordstyrer og referent**

Valgt

### **Godkendelse af referat fra sidst**

Godkendt og opladet på hjemmesiden.

### **Sager fra mailen, foreningsmobil, Facebook**

- Mails vedr. ufred i en lille område omhandlende parkeringspladser. Vi har reageret på henvendelserne og efterfølgende fået et skriv om en aftale / våbenhvile. I bestyrelsen drøfter vi et nyt forslag til vedtægtsændring til Generalforsamlingen, der kan understøtte fremtidige problematikker og evt. el-stade-løsninger. Hvad gør vi med det faktum, at der kommer flere og flere biler.
- Vi har modtaget et tilbud på pleje af vores grønne område til fremtidige sæsoner.
- Mail vedr. syn.
- Mail vedr. leje af laden.

### **Grønne områder**

- Mathilde undersøger hvad det vil koste at anlægge en Lupin-mark eller en mark med vilde blomster. Kan vi undersøge om mon HT giver tilskud til grønne tiltag.

### **Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet**

- Bestyrelsen oplyser Formandskabet og Hovedbestyrelsen, at vi fremadrettet primært ønsker at deltage til Hovedbestyrelsesmøderne pr. Teams, Zoom eller andet.
- Vi har drøftet om vi har emner til vedtægtsændringer til Hovedbestyrelsen med deadline d. 1. juli 2023. Det har vi ikke.

### **Økonomi / Kasserer**

- Henning er endelig blevet godkendt i banken og har overtaget kasserens rollen helt.

### **Sociale arrangementer**

- Festudvalget skal have møde i dag vedr. kommende arrangementer.

### **Generalforsamlingen/Budgetmøde**

ia

### **Opfølgning / status på opgaver / tavlegennemgang**

- Sten og kæder: Thomas arbejder videre med af få udført opgaven. Vi skal se at være færdige.
- Opgaver i Foreningshuset: Anita, småindkøb.
- Anhænger: Carsten, indkøb til indsamling af bl.a. hunde-prutte-poser.
- Køreplader ifm. omlægning af affaldsgården: Carsten, foretager de nødvendige aftaler.

### **Bordet rundt**

- Henning: ia
- Mathilde: Oplyser at Japansk pileurt ikke må smides i grønt-bunken men i småt brandbart. Mathilde laver et opslag til de 4 grenpladser og Maiken laver et indlæg til web+FB.
- Carsten: ia
- Johny: %
- Maiken: ia
- Anita: ia
- Dorte D.J: ia
- Thomas: ia
- Helle: ia

**Næste bestyrelsesmøde den 30.07.23**